



**Centre  
Culturel  
Canadien**  
Paris

**Canadian  
Cultural  
Centre**  
Paris



**Concert / Concert**

# **Jill Barber**

**Mardi / Tuesday 4.10**

# Jill Barber

**Mardi / Tuesday 4.10.2022**  
**20:00**

**Autrice, compositrice et interprète canadienne à la voix inoubliable, Jill Barber est née à Port Cr dit - banlieue ouest de Toronto - et aujourd'hui  tablie   Vancouver, Jill Barber est anglophone, mais se pr sente comme une francophone de c ur. Alternant entre chansons en fran ais et en anglais, son r pertoire musical s' tend du folk au jazz, en passant par la pop. Inspir e par la musique fran aise et le j y  des ann es 1960, Jill Barber nous emporte sur des airs dansants, d licats et pleins de fra cheur.**

**Trois fois nomm e aux Prix Juno, r cipiendaire du Prix "Artiste jazz de l'ann e" du Sirius XM et du Prix Album de l'ann e du East Coast Music Award, Jill Barber a re u un disque d'Or pour son album de jazz *Chances*, vendu   40 000 exemplaires au Canada. Son album francophone *Chansons* a  t   coute plus de 100 millions de fois. Plusieurs de ses chansons aux m lodies intemporelles ont  t  utilis es au cin ma et   la t l vision, dans des s ries telles que *Orange Is The New Black*, *The L Word* et *Heartland*.**

Canadian singer-songwriter with an unforgettable voice, Jill Barber was born in Port Credit - a western suburb of Toronto - and now based in Vancouver. She is English-speaking, but she presents herself as a Francophone at heart. Mixing songs in French and English, her repertoire ranges from folk to jazz to pop. Inspired by French music and the j y  of the 1960s, Jill Barber takes us on a journey of danceable, delicate and fresh tunes.

A three-time Juno Award nominee, recipient of the Sirius XM Jazz Artist of the Year Award and the East Coast Music Award for Album of the Year, her breakthrough jazz album *Chances* was certified Gold for 40,000 copies sold in Canada. Her francophone album *Chansons* has been streamed over 100 Million times. Many of her timeless songs have been featured in film and TV, scoring shows such as *Orange Is The New Black*, *The L Word*, and *Heartland*.



**Centre  
Culturel  
Canadien**  
Paris

**Canadian  
Cultural  
Centre**  
Paris

**T : +33 (0)1 44 43 21 90**  
[www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

**130, rue du Faubourg Saint-Honor **  
**F-75008 Paris**

**Sur r servation dans la limite des places disponibles.**

**R servation sur notre site internet [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)**

Booking is subject to availability. Book on our website [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)